
Motion om Kartlägga kommunens näringsliv till 2040 

Arbetet med Ulricehamns kommuns nya översiktsplan är i full gång och 
det har inkommit många intressanta inspel ifrån våra medborgare och 
föreningsliv.  

Men tyvärr så har kommunen inte lyckats engagera vårt näringsliv i den 
utsträckningen som vi anser vara tillräckligt. Då kommunens näringsliv 
utgör en stor del av utvecklingen i kommunen, så känner vi att det är 
rimligt att vi lägger ytterligare kraft på att samla in tankar och idéer från 
dem.  

Genom att starta upp en beredning under Kommunfullmäktige som har i 
uppdrag att kartlägga vad vårt näringsliv ser att kommunen behöver 
vara år 2040. Så kommer vi med hjälp av den informationen få en mer 
relevant och komplett översiktsplan, eftersom om kommunen inte har 
näringslivet med sig i visionerna så kommer de troligtvis inte heller att gå 
i uppfyllelse. 

Vi yrkar därför att: 

- Kommunfullmäktiges presidium får i uppdrag att ta fram ett
beredningsuppdrag som går ut på att kartlägga vad kommunens
näringsliv ser för möjligheter och utmaningar fram till 2040

Wiktor Öberg (M) 



 Ulricehamn 
2021-04-25 

Utbildning i digitala system anpassad för äldre 

I spåren av den pågående pandemin blir många seniorer mer isolerade. Den psykiska ohälsan 

bland äldre breder ut sig. Många saknar den basala kunskapen om det som krävs för att 

kommunicera via exempelvis Skype, Messenger video och liknande program. 

Då vi går mot ett kontantlöst samhälle kan det vara bra för äldre att kunna hantera bankärenden 

digitalt. 

Viktiga samhällsfunktioner och information finns mer lättillgängligt digitalt. 

Det är både billigare och miljövänligare att läsa tidningen på nätet och man kan få ett bredare 

urval. Texten går att förstora för de som har nedsatt syn. Tillgången till talböcker ökar. 

Tillgängligheten behöver öka för de som har svårt att ta sig till biblioteket av fysiska skäl. 

Vi Socialdemokrater är måna om att alla människor ska ha det bra och vi ser ett behov av en 

enklare digital utbildning för seniorer så att de kan följa med i sin nutid på ett Covid-säkert sätt. 

Socialdemokraterna yrkar härmed: 

Att snabbt utreda behovet av en utbildning i digitala system för seniorer. 

Att snabbt skapa förutsättningar för en utbildning i digitala system för seniorer. 

Att utreda om det går att hyra ut läsplattor till seniorer. 

Klas Redin (S) 

Socialdemokraterna 



 Ulricehamn 
2021-04-25 

Stöd till seniorer som är i behov av hjälp med IT 

Då flertalet seniorer tycker att Internet och applikationer är svårbegripligt anser vi i 

Socialdemokraterna att kommunen kan vara behjälpliga att installera Internet/wifi, datorer, appar 

med mera så att det blir enklare att komma igång med den digitala verksamheten. I Skövde 

kommun har de en anställd IT-tekniker som installerar datorer, wifi m.m. i hemmet för seniorer 

på ett Covid-säkert sätt. 

Vi Socialdemokrater anser att Ulricehamns kommun ska vara behjälpliga med att främja 

seniorers digitala utveckling. Många äldre idag känner sig ensamma och isolerade i den rådande 

pandemin och vi ser tydligt en kraftigt försämrad psykisk hälsa. Kunskap om hur den digitala 

världen fungerar kan vara ett verktyg för att bryta sig ur den isoleringen. 

Socialdemokraterna yrkar härmed: 

Att att utreda behovet av stöd med installation av IT-tjänster hos seniorer. 

Att att utreda om kommunen kan stödja seniorer som är i behov av hjälp med 

installation av IT-tjänster. 

Klas Redin (S) 

Socialdemokraterna 



Från: Ulricehamns kommun[no-reply@ulricehamn.se]
Skickat: 02.04.2021 10:54:10
Till: kommun@ulricehamn.se[kommun@ulricehamn.se]
Ämne: Inkommet medborgarförslag

Det har kommit in ett medborgarförslag via webbformuläret på www.ulricehamn.se.

Medborgarförslag

Skriv ditt
medborgarförslag:

Hej!
Jag tycker att hastighetsgränsen ska sänkas till 50 på Tre Rosors väg ifrån
Ulrikaskolan tom Grönahögsvägen då det finns farliga korsningar där våra och
andras barn går varje dag efter skolan. Exempelvis korsningen Grönahögsvägen
där jag själv undviker att göra vänstersväng på morgonen, utan tar annan väg (via
Götaplatsen-Höjdgatan) då sikten är kort, bilar kör fort och marginalerna är små
när man kör ut. Många kör fort och hinner eller vill inte stanna. Anser att det finns 3
farliga övergångsställen på denna sträckan utan farthinder och en del stressiga
bilförare på vägen i kombination med barn som passerar.
När skolan börjar och slutar bör denna sträckas hastighetsbegränsning vara 30
km/h.
Med vänlig hälsning, Henrik Rosengren

Förnamn: Henrik
Efternamn: Rosengren
E-post:
Adress:



Från: Ulricehamns kommun[no-reply@ulricehamn.se]
Skickat: 13.04.2021 15:54:12
Till: kommun@ulricehamn.se[kommun@ulricehamn.se]
Ämne: Inkommet medborgarförslag

Det har kommit in ett medborgarförslag via webbformuläret på www.ulricehamn.se.

Medborgarförslag

Skriv ditt
medborgarförslag:

Vid försäljning av kommunal mark är det av stor vikt att man inför försäljningen
funderar över hur detta kommer att påverka invånarna, ex. att det kan bli svårare att
nå populära friluftsområden. Ett sådant exempel är Brukshundsklubbens tidigare
område vid Pinebo. Området såldes för längesedan men parkeringen har ändå
kunnat nyttjas av andra än hundägare. Detta är inte längre möjligt då nuvarande
ägare har stängt av. Här borde kommunen gått in och köpt en avstyckad del för
parkering. Ett annat exempel är parkeringen till Skotteks badplats som ägaren
håller avspärrad dygnet runt trots att skyltar uppger något annat.
Mitt medborgarförslag är:
1. Tänk till ordentligt innan ev. försäljning.
2. Anlägg en ny parkering på kommunal mark (om det finns sådan) i anslutning till
Pinebo.

Förnamn: Lotta
Efternamn: Bohman
E-post:
Adress:



Från: Ulricehamns kommun[no-reply@ulricehamn.se]
Skickat: 17.04.2021 20:32:15
Till: kommun@ulricehamn.se[kommun@ulricehamn.se]
Ämne: Inkommet medborgarförslag

Det har kommit in ett medborgarförslag via webbformuläret på www.ulricehamn.se.

Medborgarförslag

Skriv ditt
medborgarförslag:

Medborgarförslag om att anlägga en fotbollsplan i gräs på den befintliga
fotbollsplanen på Nedre Fredriksberg, mellan Irisvägen och Astervägen.

Detta för att minska risken för sårskador och främja ett mer kontinuerligt nyttjande
av fotbollsplanen, samt främja rörelse och hälsa hos både yngre och äldre
medborgare.

Förnamn: Markus
Efternamn: Tarasso
E-post:
Adress:



Från: Ulricehamns kommun[no-reply@ulricehamn.se]
Skickat: 22.04.2021 19:50:56
Till: kommun@ulricehamn.se[kommun@ulricehamn.se]
Ämne: Inkommet medborgarförslag

Det har kommit in ett medborgarförslag via webbformuläret på www.ulricehamn.se.

Medborgarförslag

Skriv ditt
medborgarförslag:

Ställplatsavgift husbil
Mitt förslag är att kommunen ska ta ut en dygnsavgift för husbil på den populära
parkeringsplatsen vid Ulrikaparken. Förslagsvis 200:- per dygn. Detta är skäligt då
de använder toaletter, tömmer sopor och tankar.
Jag har talat med flera husbilsägare om detta och de är förvånade att de får stå på
en så fin plats utan kostnad. Det har tidigare sagts att husbilsägarna tillför så
mycket för de handlar här vad de behöver och därför skulle inte kommunen ta ut
någon avgift. Enligt de jag talade vid menade de att de fyller sin husbil på
nödvändigt behov innan de lämnar hemmet och handeln här blir bara sporadisk.
Parkeringen används hela året. Sommartid kan det bara på parkeringen vid
Kallbadhuset stå över 30 ekipage. Avgiften är också lätt att ta in då de flesta har
swish.

Förnamn: Göte
Efternamn: Håkanson
E-post:
Adress:



Från: Ulricehamns kommun[no-reply@ulricehamn.se]
Skickat: 28.03.2021 19:57:12
Till: kommun@ulricehamn.se[kommun@ulricehamn.se]
Ämne: Inkommet medborgarförslag

Det har kommit in ett medborgarförslag via webbformuläret på www.ulricehamn.se.

Medborgarförslag

Skriv ditt
medborgarförslag:

Jag önskar att det görs ett övergångsställe till på Grönahögsvägen. På den delen
som startar vid stadsparken och avslutas vid gamla Götaplatsens kiosk.
Förslagsvis borde det finnas ett där Villagatan korsar Grönahögsvägen.

Förnamn: Ida
Efternamn: Edberg
E-post:
Adress:



Från: Ulricehamns kommun[no-reply@ulricehamn.se]
Skickat: 21.04.2021 14:31:46
Till: kommun@ulricehamn.se[kommun@ulricehamn.se]
Ämne: Inkommet medborgarförslag

Det har kommit in ett medborgarförslag via webbformuläret på www.ulricehamn.se.

Medborgarförslag

Skriv ditt
medborgarförslag:

Hej!
Lämnar härmed ett medborgarförslag kring förbättring av trafiksäkerhet utmed
Grönahögsvägen.
Den i folkmun kallad "björkås-rundan" alt "fåra-rundan" är en mycket populär
promenadväg och här rör sig uppskattningsvis ett hundratals människor varje dag.
Löpare, cyklister och gångare, inte sällan på barnvagnspromenad. Rundan går
alltså på gångvägen från Fredriksberg och österut längs Grönahögsvägen. Den
svänger sedan av in på grusvägen som går förbi Lugnås och Björkås innan den
når Lugnåsgatan på nya området Stadsskogen.
När man svänger in på grusvägen måste man korsa Grönahögsvägen utan någon
säker övergång. Hastigheten här är numera höjd till 60km/h och många bilister
men främst tung trafik som lastbilar håller bra mycket högre hastighet här.
Ett övergångsställe med någon slags refug skulle både öka trafiksäkerheten för
gångtrafikanter och förhoppningsvis även sänka hastigheten och därmed öka
tryggheten för barnfamiljer och andra boende i området.

Förnamn: Alexandra
Efternamn: Lustbäck
E-post:
Adress:



Från: Ulricehamns kommun[no-reply@ulricehamn.se]
Skickat: 13.04.2021 07:08:11
Till: kommun@ulricehamn.se[kommun@ulricehamn.se]
Ämne: Inkommet medborgarförslag

Det har kommit in ett medborgarförslag via webbformuläret på www.ulricehamn.se.

Medborgarförslag

Skriv ditt medborgarförslag: Hundrastgård i Ulricehamn
Förnamn: Vilma
Efternamn: Hermansson
E-post:
Adress:



Från: Ulricehamns kommun[no-reply@ulricehamn.se]
Skickat: 12.04.2021 19:43:09
Till: kommun@ulricehamn.se[kommun@ulricehamn.se]
Ämne: Inkommet medborgarförslag

Det har kommit in ett medborgarförslag via webbformuläret på www.ulricehamn.se.

Medborgarförslag

Skriv ditt
medborgarförslag:

En hundrastgård i Ulricehamn hade varit väldigt uppskattat. En plats att kunna
träffa människor och hundar på ett bra sätt.

Förnamn: Jenny
Efternamn: Nyberg
E-post:
Adress:



Från: Ulricehamns kommun[no-reply@ulricehamn.se]
Skickat: 12.04.2021 19:39:57
Till: kommun@ulricehamn.se[kommun@ulricehamn.se]
Ämne: Inkommet medborgarförslag

Det har kommit in ett medborgarförslag via webbformuläret på www.ulricehamn.se.

Medborgarförslag

Skriv ditt
medborgarförslag:

Hundrastgård!
Jag vet att ni får in detta som förslag titt som tätt. Men det kommer ni antagligen att
få ända tills det byggs en, för att det är något så många i Ulricehamn saknar, och
inte förstår varför det gång på gång ignorerad, utan en riktig förklaring. Folk känner
att det har blivit en principsak av politikerna att säga nej till en hundrastgård,
eftersom dom inte kan med att säga ja efter så många nej? Vi behöver ett tryggt
vis att socialisera våra hundar på, och en rastgård är allt vi önskar. Det är inte
kommunens ansvar att göra mer än att bygga och underhålla den, inga lagar säger
att kommunen är ansvarig för vad som händer i den om tex hundar hamnar i
konflikt. Det är ägarens ansvar endast, i enlighet med svenska lagboken.

Förnamn: Minna
Efternamn: Frändås
E-post:
Adress:





Från: Ulricehamns kommun[no-reply@ulricehamn.se]
Skickat: 12.04.2021 18:28:49
Till: kommun@ulricehamn.se[kommun@ulricehamn.se]
Ämne: Inkommet medborgarförslag

Det har kommit in ett medborgarförslag via webbformuläret på www.ulricehamn.se.

Medborgarförslag

Skriv ditt
medborgarförslag:

Tycker de borde finnas en bra inhägnad hundrastgård med lite skogsmiljö finns ju
en hundgård men den är ju inte säker för fem öre

Förnamn: Julia
Efternamn: Berglund
E-post:
Adress:



Från: Ulricehamns kommun[no-reply@ulricehamn.se]
Skickat: 13.04.2021 21:05:21
Till: kommun@ulricehamn.se[kommun@ulricehamn.se]
Ämne: Inkommet medborgarförslag

Det har kommit in ett medborgarförslag via webbformuläret på www.ulricehamn.se.

Medborgarförslag

Skriv ditt medborgarförslag: Saknar en hundrastgård i Ulricehamn vore trevligt att ha en.
Förnamn: Mergime
Efternamn: Hajra
E-post:
Adress:




